
Zápis č. 1/2011 
ze zasedání Výkonného výboru FMS AČR dne 4. října 2011 

Praha 
 

 
Přítomni:      R. Ječmínek, M. Čada, K. Nauš, J. Charvát, P. Jiran, J. Pošík,  

M. Syrůček, P. Jalovecký, V. Klatovský, M. Mík, G. Ittner,  
M. Švejdová, M. Nepomucká 

Omluveni: P. Moravec, V. Količ, A. Blažek, V. Procházková, J. Vaňková 
 
 
 
Program: 
1. Kontrola zápisu č. 2 ze zasedání 14. 12. 2010  
2. Reprezentační prostředky 2011 - termíny 
3. Informace předsedů VV a komisí – termíny vyhlášení, schválení výsledků 
4. Termíny pro předání podkladů do Ročenky 2012 (řády, kalendáře, složení VV   
    a komise) 
5. Příprava sezóny 
6. Různé 
7. Závěr 
 
 
1. Kontrola zápisu č. 2 ze zasedání 14. 12. 2010 
Zápis byl schválen bez připomínek. 
 
2. Reprezentační prostředky 2011 
Reprezentační prostředky beze zbytku rozdělily VV SZM, trialu a ploché dráhy. 
V disciplínách enduro a motokros je nezbytné dorozdělit zbývající finanční prostředky 
nejpozději do 20. 10. 2011. 
 
3. Informace předsedů VV a komisí 
 
Enduro - sezóna 2011 částečně ukončena, junioři na šestidenní obsadili pěkné 8. 
místo, probíhá příprava na novou sezónu. 
Předseda svazu navrhuje v příštím roce zredukovat počet středisek a poplatky 
z licencí přerozdělovat. Tímto problémem se bude VV endura zabývat na svém 
příštím zasedání. 
 
TZM - sezóna probíhá dle kalendáře. Seriály side, čtyřkolek a juniorů byly ukončeny 
v sobotu 1. 10. 2011, kde proběhla i závěrečná vyhlášení seriálů. 
Poslední podnik motokrosu družstev se pojede  22.10. 2011 v Kaplici. 
 
SMT - vyhlášení výsledků sezóny 2011 bude 23. 10. 2011 v Kácově. Hodnocení FIM 
Merita 2011 ze strany FIM, bez připomínek. Předseda svazu informoval o přidělení 
FIM Merita na sezónu 2012.  
 
SZM - sezónu zhodnotil předseda VV SZM jako dobrou, upozornil na nedostatečnou 
práci pořadatelů a činovníků při podnicích na přírodních okruzích. Tímto problémem 
se bude zabývat VV SZM a stanoví nutná opatření. 
 



Trial - sezóna proběhla bez problémů, vyhlášení výsledků bylo v Březové 11.9. 2011 
při posledním MČR. 
 
PD - sezóna zatím neukončená, probíhají seriály. 
Nebyly zaznamenány žádné problémy. Úspěšnost jezdců v seriálech MS a ME jako 
obvykle. 
 
Komise: 
Komise časoměřičů 
 
Enduro - bez problémů. 
 
Při podnicích motokrosu byla zaznamenána zhoršená kvalita startovních čísel na 
motocyklech hlavně u juniorských tříd. 
Časoměřiči žádají, aby činovníci na podniku netolerovali pozdní příchody u přejímky. 
Na posledních dvou podnicích problémy s měřením na MX - pravděpodobně špatný 
dekodér - přenos dat nebyl celkový. Bude nutná obměna stávajícího systému. 
  
Supermoto - první závod - chyby hlavního časoměřiče. Bude řešeno ve spolupráci 
s předsedou VV TZM. Zbytek sezóny v pořádku. 
  
Cross Country - měřeni v pořádku. Ze stran pořadatele chyby v přiřazování stejných 
startovních čísel nebo naopak u jednoho jezdce dvě různá čísla. 
  
Místopředseda Časoměřičské komise navrhuje:  
- stanovit v řádech a ZU fixní pokutu za pozdní příchod na přejímku a povinnost 
přihlašování jezdců na podniky motokrosu a endura elektronickou cestou - přes 
internet. Systém je připraven. Předsedové motokrosu a endura tento návrh projednají 
při zasedání jednotlivých VV. 
 
Lékařské komise 
Předseda podal informace o průběhu sezóny, požádal předsedy jednotlivých VV, aby 
předali požadavky na úpravy věkových limitů. 
Zdůraznil, že žádné výjimky nebudou ani v následujících sezónách udělovány.  
Dopingové kontroly, ať už FIM nebo na národní úrovni, neprokázaly žádné užití 
zakázaných látek. Podklady o žádosti o terapeutické výjimky jsou publikovány 
v ročence FMS AČR a na webových stránkách. Seznam zakázaných látek a metod 
dopingu pro rok 2012 bude během krátké doby zveřejněn na www.antidoping.cz. 
 
Ekologická komise 
- zaznamenala ze strany pořadatelů zodpovědnější přístup k ochraně životního 
prostředí 
- problémy s jezdci a nepoužíváním ekologických podložek ustávají 
Předseda Ekologické komise informoval členy VV FMS o častých kontrolách ze 
strany Státní správy. 
 
Technická komise 
Sezóna proběhla bez zásadních problémů. Předseda Technické komise žádá, aby 
techničtí komisaři příslušných disciplín byli zváni na jednání VV - především endura a 
motokrosu. 
 
 



 
 
Disciplinární komise 
Komise v letošním roce nepřijala k jednání žádný podnět, neboť všechny protesty 
byly podány v rozporu s podmínkami stanovenými v DŘ. Pro příští rok bude 
v disciplinárním řádu stanovena pravomoc sekretariátu tyto situace řešit a pouze 
informovat předsedu DK. 
 
Komise žen 
Na návrh FIM jednotlivým FMN byla nově ustanovena Komise žen při FMS AČR, 
práce této komise se zaměřuje na problémy žen v motocyklovém sportu a jejich 
následné řešení - především vytvořit důstojné podmínky pro závodní činnost žen. 
 
 
4. Termíny pro předání podkladů do Ročenky 2012  
 
Vyhlášení mistrů FMS AČR    25. 11. 2011 TOP hotel Praha 
Návrhy změn VSŘ, LŘ, DŘ, EŘ a složení VV  21. 11. 2011 
Návrhy změn věkových limitů 
ředitelů, SK a rozhodčích disciplin   21. 11. 2011 
Kalendáře       21. 11. 2011 
                                                                          
Příští jednání VV FMS AČR    13. 12. 2011 
 
 
5. Příprava sezóny 
Termíny: 
Školení jezdců      21. 11. 2011 
Školení činovníků      21. 11. 2011 
 
Enduro, Motokros      21. 11. 2011  
- změny v pravomocích SMS 
- vzájemné uznávání licencí 
VV endura a motokrosu tuto problematiku projednají a předloží ke schválení VV FMS 
AČR na jeho příštím jednání dne 13. 12. 2011. 
 
6. Různé 
GS informoval přítomné o připravovaných změnách formuláře Žádosti o licenci 
jezdce a požádal VV FMS o udělení mandátu pro sekretariát k provedení posledních 
úprav dle FIM a právních předpisů ČR. 
 
7. Závěr 
GS poděkoval všem přítomným za účast a srdečně členy VV FMS pozval na 
Vyhlášení mistrů, které se uskuteční dne 25. 11. 2011 v TOP hotelu Praha. 
 
 
 
Zapsala: M. Nepomucká 


